
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDETUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

INCHEIAT AZI 2.08.2016 

 

 

  Sunt prezenţi  9 consilieri locali,  Primarul , Viceprimarul şi Secretarul  

  Preşedintele de şedinţă d-l consilier  Nagy Sandor citeşte ordinea de zi după cum urmează 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea constituirii de cadastral și vânzarea imobilului 

2. Proiect de hotărăre privind aprobarea plăţii cotizației Comunei Cetariu , pe anul 2016 , pentru  

Asociația Intercomunitară Zona Nord-Vest 

3. Diverse 

   

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu           

Doamnelor şi domnilor consilieri,  vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi 2.08. 2016 a fost 

convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 11 de 

consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 9 , lipsesc motivaţi d-nii consilieri  Szabo Kinga și Drugaş 

Marius. În condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate 

calificată de  6 voturi. Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă d-lui NAGY SANDOR    , poftiţi vă rog. 

 Se citeşte Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  11 .07.2016 . Cine este pentru?  unanimitate 

Împotrivă? Abţineri? 

Pct. 1. Proiect de hotărâre şi Raport de specialitate privind aprobarea constituirii de cadastral și vânzarea 

imobilului. Discuţii dacă sunt?  Dacă nu supun la vot materialul. Cine este pentru?  9 Împotrivă? 0 Abţineri? 0 

 

Pct. 2. Proiect de hotărâre şi Raport de specialitate privind aprobarea plăţii cotizației Comunei Cetariu , pe 

 anul 2016 , pentru Asociația Intercomunitară Zona Nord-Vest . Discuţii dacă sunt?  Dacă nu supun la 

 vot materialul. Cine este pentru?  9 Împotrivă? 0 Abţineri? 0 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Trebuie să ştiţi că eu un voi mai semna rapoartele de avizare în timpul şedinţei. Trebuie să ne întâlnim cu colegii 

mei şi să discutăm despre proiectele de hotărâri. Ar fi trebuit să ne trimiteţi numai comisiei proiectele de hotărâri şi 

să ne convocaţi. 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

Eu v-am trimis proiectele de hotărâri în timp util, DVS vă întâlniţi cînd doriţi.Comisia din care faceţi parte îşi 

fixează programul cum doreşte iar proiectele de hotărâri în totdeauna voi trimite tuturor consilierilor locali. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Vă rog d-l Simko să ne convocaţi anterior şedinţei să ne putem consulta.N-aş vrea să ne trezim peste câţiva ani că 

trebuie să plătim costul unei hotărâri eronate. 

 

D-l Simko Lajos - consilier local   

Nu eu sunt preşedintele Comisiei. 

 

D-l Meszaros Zoltan - consilier local   

Eu sunt preşedintele comisiei. 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

D-na consilier nimeni un doreşte să greşim. În primul rând eu răspund de legalitatea hotărârilor. Apoi Instituţia  

Prefectului exercită controlul de legalitate a tuturor hotărârilor , Finanţele exercită controlul la hotărârile cu  

rectificările de buget şi apoi  Curtea de Conturi exercită un control atât de amplu şi riguros că numără  exclusiv  

ţiglele  foloste pentru acoperiş.  



 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Cunosc Eu aceste verificări. 

 

Pct. 3. se discută cererea d-lui Coborzan Sebastian de a-i da în administrare cimitirul din Şişterea. 

 

d-na Gombos Brigitta – consilier local 

Nu mi se pare normal să acordăm exclusivitate niciunei firme de funeralii. Trebuie să –şi înmormânteze 

toţi pe defuncţii cei dragi cu cine-şi  doresc.  

 

D-l Biro Ferenc Sandor - consilier local 

Eu îi dau încredere. 

d-l NAGY SANDOR - preşedinte de şedinţă                 

Să votăm. Cine este pentru? 2 Împotrivă? 4 Abţineri? 3 

d-l Potor Rolland - membru în Asociaţia Vânătorilor din Cetariu               

Eu vă prezint oferta noastră, suntem dispuşi să plătim 75.000 lei pentru imobilul scos la licitaţie pentru ca 

imobilul să rămână în folosinţă comună a noastră şi a Comunei Cetariu. Ştiţi foarte bine că putem cumpăra un 

sediu mult mai ieftin în sat. Oferta noastră un e obligatorie. 

D-l Biro Ferenc Sandor - consilier local          

 Şi noi dorim ca cineva din comună să cumpere Cantonul silvic şi nu un străin care eventual 

închide. 

 

D-l Bonisz Alexandru - primar al comunei  

Trebuie să achităm 75.000 lei Ocolului silvic conform sentinţei. Deja a fost începută faza de executare 

silită. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Cum a apărut atât de brusc această sentinţă? 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

Sentinţa este din 2013. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Cum este posibil ca până azi nu a fost achitată? De ce nu v-aţi ocupat cu acesta? 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

În primul rând nu eu răspund de contabilitate. Nu am avut delegaţie de reprezentare în acest dosar şi 

acum ne-au trimis notificarea privind procedura de executare. 

 

d-l Homonnai Alexandru - consilier local 

Dacă acel teren mare nu era vândut , acuma puteam să cerem alt preţ pentru Canton. 

 

d-na Gombos Brigitta – consilier local 

Dejaba spunem că ce ar fi fost , trebuie să rezolvăm situaţia actuală. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Nu putem vinde numai clădirea şi eventual ulterior terenul ? 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

Trebuie să-i asigurăm acces din drum. Trebuie să vindem clădirile cu un minim teren aferent . 

 

 



D-l Biro Ferenc Sandor - consilier local   

Simt că am fost duşi de nas. Am fost asiguraţi că avem bani . Nu ştiu de ce am stat aici 4 ani. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Ce a făcut fostul primar că a avut fonduri şi ce nu poate să facă actualul primar? De ce nu sunt bani 

acum? 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

În totdeauna au fost perioade mai bune şi mai puţin bune în Comuna Cetariu. Ştiţi foarte bine că avem 

câteva ABC-uri în comună. Nu avem prea multe surse de venit. Eu sunt convinsă că şi actualul domn 

primar va face tot posibilul pentru Comuna Cetariu. De ce zîmbiţi d-l consilier? Acum aţi putea fi şi 

DVS în locul Primarului. 

 

D-l Biro Ferenc Sandor - consilier local   

Eu aş face altfel. Aş începe din interior. Ce face şeful SVSU? Oriunde am fost şeful SVSU avea şi alte 

atribuţii. Ce fac cei de la compartimentul cultură? 

 

d-na Sabău Mercedes- secretar al comunei Cetariu 

Cei de la compartimentul cultură organizează şi pregătesc evenimentele culturale din Comuna Cetariu 

ex ziua comunei , balul strugurilor, carnavalul,etc şi ziarul Dobszo. 

 

D-na Dull Melinda- consilier local   

Eu nu am citit ziarul Dobszo de foarte mult timp. 

 

Înainte de terminarea şedinţei a sosit o solicitare privind aprobarea desemnării reprezentantului legal in relaţia  

cu Agentia pentru Finanatarea Investitiilor Rurale, pentru  proiectul de investitie:  „Înființare unui centru  

after school în Comuna Cetariu Județul Bihor” Discuţii dacă sunt?  Dacă nu supun la  vot materialul. 

 Cine este pentru?  6 Împotrivă? 0 Abţineri? 0 

 

d-l NAGY SANDOR - preşedinte de şedinţă           

  Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru 

prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  NAGY SANDOR      

 

          Secretar 

      Jr. Sabău Mercedes  


